
 
 
 
Sammanfattning av Söderbärke hembygdsförenings styrelsemötet den 8 
november 2022.  Mötet hölls i lokalen Mötesplats Söderbärke. 
 
Huvudsakliga punkterna handlade om restaureringen av södra fasaden och det 
fortsatta arbetet att iordningställa föreningens arkiv. 
 
Restaureringen av den södra fasaden på huvudbyggnaden etapp 1 är nu klar och 
styrelsen är mycket nöjd med resultatet. Genom eget ideellt arbete med 
nedtagning av den gamla panelen samt en första rödfärgning av den nya har vi 
dessutom lyckats hålla nere kostnaderna en del. 
Från kommunantikvarie Sanna Svensson har inkommit en antikvarisk slutrapport 
över arbetet. 
Styrelsen beslutade att gå vidare med etapp 2, långsidan längs med vägen, och 
ansöka om nya medel från Länsstyrelsen och kommunen. 
 
Vidare rapporterades att Dala mur och bygg reparerat taket på Bagarstugan vars 
nockbrädor och vindskivor var uppmurknade. 
 
När det gäller föreningens arkiv som hyrs av Söderbärke församling beslutades att 
vi ska ta fram en arkivplan och att vi under vintern ska börja arbetet med att först 
och främst grovstäda lokalen och därefter påbörja organiseringen av själva 
arkivmaterialet. Arkivgruppen rapporterade från sitt studiebesök i Grangärde 
hembygdsförenings arkiv. 
 
Ordförande rapporterade att 45 vuxna och fyra barn anmälts till höstfesten 
kommande lördag.  
 
Sammanfattat av  
Anna Falkengren 
Sekreterare 
 
 


